

Dear Brothers & Sisters in Christ,

Grace and peace to you from God our Father and the Lord Jesus Christ! We would like to extend our heartfelt gratitude for your continued care, constant prayers, and unfailing support.



1. UKCCM Inauguration and Thanksgiving Service

In mid-July, we held the UKCCM Inauguration Ceremony and Thanksgiving Service. Around 150 brothers and sisters joyfully gathered to witness how the Lord led to the establishment of UKCCM. We thank God for His abundant grace and the blessings from His people, reminding us to remain thankful, stay true to our mission, and serve faithfully in this land in response to the calling of our great King.

2. Fundraising Charity Run

In August, we organized our first charity run fundraising event. Two dedicated runners represented UKCCM in the Solihull Half Marathon, training diligently to achieve their best performance. Praise the Lord, they successfully completed the race and raised £7,174.50 for our ministry. We sincerely appreciate every donor for their generosity!



3. Volunteer Team and Evangelistic Ministry

UKCCM has established a volunteer team and evangelistic group, encouraging brothers and sisters to actively participate in the community and serve those in need. We thank God for providing committed hearts and ministry partners, enabling us to serve alongside local English churches, reach communities, and visit those in prison. These are just the beginning, we pray that the Lord will guide us, equip those who serve, and help us journey with the weak.

4. Prayer Requests

- Pray for Dr. Daniel Choi and his family as they adapt to their new role as local missionaries.
- Pray for the UK & Europe Mission Prayer Meeting on 20 September. For registration [Click for more information](#)
- Pray for the online seminar for parents of teenagers on 26 September. [Details and registration](#).
- Pray for the “Full Moon, Full Blessings” Mid-Autumn outreach event in early October, including mooncakes distribution and care homes visit. May the Lord prepare the way and provide faithful co-workers.

We humbly pray that the Lord will use these gatherings and ministries as a testimony to His glory. Thank you once again for your prayers and support!

**Blessings in Christ,
UKCCM Team
1 September 2025**

親愛的弟兄姊妹，主內平安：

謹代表英國中信團隊向您問安，並衷心感謝您一直以來的關心、代禱與奉獻支持。



1. 英國中信成立典禮暨感恩崇拜

七月中旬，我們舉行了英國中信成立典禮暨感恩崇拜。當天約有150位主內同道和弟兄姊妹齊聚一堂，滿心喜樂地見證上主如何帶領英國中信的成立。感謝神，英國中信承載著祂豐富的恩典和眾人的祝福，提醒我們不忘恩典，堅守使命，立志在這片土地上忠心事奉主、服事人，以回應那位呼召我們的大君王。

2. 慈善跑步籌款

八月，我們舉行了首次的慈善跑步籌款活動。兩位健兒代表英國中信參加 Solihull 半馬拉松比賽，他們積極操練，力求以最佳狀態完成賽事。感謝神，當日他們順利完成比賽，並為本會籌得 £7,174.50。在此衷心感謝每一位奉獻者的慷慨支持。



3. 義工隊與佈道團事工

英國中信成立了義工隊及佈道團，鼓勵弟兄姊妹積極投身社區，服事有需要的人。感謝神為我們預備有心的肢體與不同的事奉伙伴，使我們能與本地西人教會一同走進社區，並探訪被囚者。這些微小的服事只是開始，求主幫助我們敏銳祂的帶領，裝備參與服事的弟兄姊妹，並與軟弱者同行。

4. 代禱事項

- 為本土宣教士 蔡錦圖博士及一家的適應禱告。
- 9月20日「英國及歐洲宣教祈禱會」[點擊了解更多](#)
- 9月26日為青少年家長而設的網上講座，詳情[點擊報名](#)
- 為籌備10月初「月滿祝福」中秋活動祈禱，包括送贈月餅及探訪安老院，求主預備合適的機會與同行的同工。

懇求主使用這些聚會與事工，成為祂榮耀的見證。再次感謝您的代禱與關心！祝

主恩常偕！

英國中信團隊 敬上
2025年9月1日